

7 607 541 520 001

IPOD/USB-Interface (C'n'C)



Deutsch:

Apple® iPod/USB-Interface: passend für alle Geräte mit Command and Control-Anschluss

Tausende Songs zum Mitnehmen: So kennen Sie den iPod. Jetzt können Sie ihn nicht nur über Ihr Blaupunkt Autoradio aus dem Handel laufen lassen, sondern auch bedienen - auf Wunsch sogar per Lenkradfernbedienung. Das iPod-Interface wird einfach an die C'n'C-Schnittstelle neuer Blaupunkt Autoradios angeschlossen und lädt so ganz nebenbei Ihren iPod auf, während Sie Musik hören. Kleines Zubehör, große Wirkung.

English:

Apple® iPod/USB-Interface: suitable for all devices with Command and Control-Connection

Thousands of songs to take along: that's what your iPod does for you. Now you cannot only play it on your aftermarket Blaupunkt car radio, you can control it as well – even using your steeringwheel remote control. The iPod interface is simply connected to the the C 'n' C Interface of the new Blaupunkt car radios. And your iPod will even recharge as you are listening to the music. Small accessory, huge benefits.